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Onderwerp Samen werken aan de toekomst van de

Warenmarkt

Betreft het een raadsvoorstel/raadsmededeling in de

cyclus?

Nee

Beleidsterrein Bestuur

Portefeuillehouder Wethouders Lok en Verbraak

De Warenmarkt heeft een lange geschiedenis in Roosendaal. Het levert een bijdrage aan de

aantrekkelijkheid van de gemeente en ats ontmoetingsptaats heeft het een sterke sociale functie.
De fractie van de Roosendaalse Lijst hecht hier belang aan en is van mening dat, om de

Warenmarkt ook voor toekomstige generaties te behouden, vernieuwing van de Warenmarkt
wensetijk is en dat dit bovendien kansen biedt.

ln de toetichting op het raadsvoorstel Nieuwe Marktverordening (2016) staaÇ dat er ruimte wordt
geboden voor nieuwe ontwikketingen, nieuwe branches, brancheverruiming, brancheverbreding,
etc. En dat er ook snel ingespeeld kan worden op de grote dynamiek in de markt. Nieuwe populaire
producten en innovatieve diensten kunnen eenvoudig en sne[ een ptaats krijgen op de markt.

Ondernemen op de markt is laagdrempetig. De investeringen zijn retatief [aag. Het is daardoor een

ideale vorm voor startende ondernemers om kennis te maken met het ondernemerschap. Zij kunnen

op de Warenmarkt innovatieve producten en diensten aanbieden waarmee een tijdetijke of
btijvende verbreding van het voorzieningenpakket kan worden gerealiseerd. De Warenmarkt kan

voor ondernemers bovendien als springplank dienen richting andere detailhandets- of
ondernemingsvormen in de Binnenstad. De tokale overheid moet om dit te realiseren ruimte bieden

en facititeren bij het tot etkaar brengen van verschiltende partijen.

De fractie van de Roosendaatse Lijst heeft de volgende vragen voor het coltege:

1. Hoe gaat u vorm geven en ruimte bieden aan de vernieuwingen die omschreven staan in de
toetichting van het raadsvoorstel Nieuwe Marktverordening (2016)?

2. Bent u van mening dat in het toekomstbestendig maken van de Warenmarkt de gemeente

een verantwoordetijkheid heeft en dat dit niet enkel aan 'de markt' kan worden
overgelaten?

3. Bent u bereid om een bijeenkomst te initiëren ten behoeve van een brede discussie over de
toekomst van de Warenmarkt en ten einde een pitot/taagdrempelige proeftuin te starten?
Graag een toetichting.

Namens de fractie van de Roosendaatse Lijst,

Sjef van Dorst

Yvonne de Beer



Wij beantwoorden uw vragen ats volgt.

Ad 1) Primair is deze ruimte geboden met de vaststetling van de nieuwe Marktverordening. Met de

nieuwe verordening zijn de mogetijkheden geschapen voor (potentiëte) markt ondernemers. ln de
lijn van dit bel,eid zutten ook de nieuwe inrichtingsplannen voor de verschitlende warenmarkten
deze ruimte voor vernieuwing bieden. Marktpartijen en starters kunnen zich melden met hun
initiatieven.

Ad 2) Met het bieden van juridische ruimte hebben wij deze verantwoordetijkheid genomen.
Daarnaast bieden wij met onze markten gelegenheid voor een breed assortiment van producten,

waarbij voorrang wordt verleend aan nieuwe en ontbrekende producten. Het is aan potentiëte

geinteresseerden om daar gebruik van te maken.

Ad 3) Uiteraard staan wij open voor initiatieven en zijn wij bereid mee te werken aan eventuele
pilots. Dit is in het verleden ook a[ gebeurd. De organisatie van een bijeenkomst hierover is
mogetijk ats daar een specifieke behoefte voor btijkt te zijn.

Wij hopen u hiermee votdoende te hebben geïnformeerd,
Het coltege van burgemeester en wethouders.

Namens deze,

De wethouders,

Verbraak


